
Reactie op internetconsultatie betreffende het niet openen komend 

seizoen op de jacht van konijn en haas. 

 

Betreft internet consultatie m.b.t. het voornemen van de Minister om de jacht op het konijn en de haas in o.a. 

de provincie Groningen te sluiten. 

Hierbij wil ik aangeven het niet eens zijn met het voornemen van  de minister de jacht op het haas en konijn in 

de provincie Groningen te stoppen en maak dan ook  bezwaar tegen dit besluit om de volgende redenen: 

Ik heb mijn jachtdiploma in 1993 behaald, voor die tijd altijd actief geweest als drijver en nadien als 
geweerdrager en jager tot en met de dag van vandaag. Afgelopen decennia heeft de tijd niet stilgestaan; 
grootschalige efficiëntere landbouw, oprukkende industrie, woninguitbreidingen en toenemende recreatiedruk 
heeft het gedrag van wild ook doen veranderen.  
 
Op basis van objectieve tellingen kan ik vaststellen, dat de hazenstand afgelopen jaren gestaag is gegroeid in 
het gebied waar ik jaag. De waarnemingen zijn gebaseerd op nauwgezet jaarrond tellingen uitvoeren met 
hulpmiddelen als wildcamera’s, nachtelijke tellingen middels warmtebeeld opnames en visuele tellingen en 
beoordeling van het wild. Hier zijn we best trots op, en laat dus zien dat de hazenstand niet afgenomen is maar 
stabiel is gebleven en in mijn geval ook nog is gegroeid! 
 
Ik zie op dit moment een willekeur aan verschillend provinciaal beleid waarin provincie de jacht verbied op 
nationaal vrijgestelde soorten. Europees en nationaal beleid is ondergeschikt, provincies gaan dus juridisch 
gezien hun boekje ver te buiten.  
Zoals ik het zie is de minister in deze kwestie het wettelijk bevoegd gezag.  
De politiek beslist dus over faunazaken, en het beheer. Dit heeft altijd gefunctioneerd. Toch zie ik nu een 
duidelijke trend, dat de politiek op basis van emotie, zonder gebruik te maken van kennisdragers en 
voorhanden relevante informatie en niet overwogen beleid aan het voeren is.  
 
De WBE  houdt jaarlijks tellingen. Deze jaarlijkse  tellingen geven een heel goed beeld en een schat aan 
gegevens van  de aanwezige dieren in de WBE van ongeveer 10.000 ha. De telgegevens worden aan de FBE 
doorgegeven. Het is dan ook stuitend te horen dat deze telgegevens niet worden meegenomen en niet erkend 
door het ministerie.  Waarom worden de tellingen van SOVON wel worden meegenomen is me een raadsel .   
 
Als natuurliefhebber en jager wil ik tevens bezwaar maken tegen het feit dat de overheid de vrijstellingen niet 
repareert  waardoor we als jachthouders geen schade en beheer kunnen uitvoeren.  
Jaarlijks zetten vele boeren en terreinbeheerders zich in voor weidevogelbeheer. Predatie van deze vogels 
krijgt te weinig aandacht en dierenbelangenorganisaties willen het niet zien. 
Behoud en beheer zijn van tafel door de huidige interpretatie van de letter van de wet. Net zo dubbelzinnig zijn 
alle miljoenen euro's die jaarlijks in alle weidevogelprojecten worden gepompt. Het is tenslotte maar 
gemeenschapsgeld… 
 
Dat de vos een van de grootste predatoren is, staat onomstotelijk vast. Daar zijn onderzoeken, rapporten, 
verslagen en beelden van. De grutto, kievit, tureluur, scholekster, bergeend en lepelaar hebben het nakijken. 
Als het zo doorgaat en de ontheffingen steeds weer worden aangevochten, is het in 2030 gedaan met de 
weidevogels, zo is mijn verwachting 
 
Ik ga er dan ook vanuit dat de minister de sluiting op het haas en konijn repareert en de landelijke vrijstellingen 

op zeer korte termijn weer openstelt.   

R.Visser 

 



 

 


